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R16 ring Lier  –  Onderhoud en lawaai

De bewoners van de lagergelegen terreinen tussen
de Donk en de Mechelsesteenweg langs de R16, d e
ring rond Lier, klagen over het slechte onderhoud
en de lawaaioverlast. Geregeld wordt er vanop de
ring allerlei afval naar beneden gekieperd, zodat de
onderliggende terreinen veeleer op een stort lijken.

De struiken die destijds als groenscherm tussen de
ring en de tuinen werden aangeplant, zijn door een
gebrek aan onderhoud opgeschoten tot een hoogte
van zo'n 15 meter. De afgeknapte struiken of
bomen worden niet opgeruimd. De gracht werd ge-
durende jaren al evenmin geruimd, zodat de terrei-
nen geregeld onder water staan.

Recentelijk zijn naar verluidt de bevoegde dien-
sten zich van de toestand komen vergewissen en
werden er ook geluidsmetingen verricht.

1. Kan de minister meedelen hoe lang de diensten
reeds van de toestand op de hoogte waren ?

2. Wie heeft hen erop geattendeerd ?

Klopt het dat de stad Lier dat bij herhaling
heeft gedaan ?

3. Tot welke vaststellingen heeft het onderzoek
geleid ?

4. Welke maatregelen worden er getroffen, z o w e l
wat vervuiling, onderhoud als lawaai betreft ?

Antwoord

De afdeling Wegen en Verkeer Antwerpen van de
administratie Wegen en Verkeer is op de hoogte
van de toestand langs de R16 (ring van Lier) sinds
een drietal maanden. Dit door een melding van een
b u u r t b e w o n e r. De mensen van het district Grob-
bendonk zijn de toestand dan ter plaatse gaan in-
specteren.

De stad Lier heeft de administratie nooit attent ge-
maakt op deze toestand.

De inspectie ter plaatse heeft bevestigd dat de
grachten bevuild zijn met afval en dat het talud tus-
sen de R16 en de tuinen van de aangelanden over-
woekerd is met struiken en bomen.

In de loop van de maand december 2003 zal de on-
derhoudsaannemer de overvloedige begroeiing uit-
dunnen en de vervuiling in de grachten opruimen.

De sectie "Geluid en Trillingen" van de afdeling
Wegenbouwkunde is ook reeds ter plaatse geweest
om zich van de toestand te vergewissen.

In het kader van het verder akoestisch onderzoek
zullen er in de loop van de komende maanden ge-
luidsmetingen worden uitgevoerd om het geluids-
drukniveau te kunnen bepalen.


